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 PROTOKÓŁ NR XXXV/2021 
z sesji Rady Miasta Żory, która odbyła się 28.10.2021r. w godzinach od 1405 do 1530 w sali 
narad Rady Miasta – ul. Rynek 9 w Żorach. 
 
AD.1. 
Obrady otworzył Pan Piotr Kosztyła Przewodniczący Rady Miasta witając radnych, 
zaproszonych gości i wszystkich zgromadzonych na sali. 
 
AD.2. 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że na sali obecnych jest 20 radnych 
i uznał obrady za prawomocne.  
 
AD.3. 
Następnie wobec braku uwag Przewodniczący RM poddał pod głosowanie przyjęcie 
porządku obrad. 
 
1 Otwarcie obrad. 
2.  Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3.  Przyjęcie porządku obrad. 
4.  Przyjęcie Protokołu Nr XXXIV/2021 z sesji Rady Miasta. 
5.  Informacja Prezydenta Miasta na temat analizy oświadczeń majątkowych za 2020 rok 
     złożonych przez pracowników Urzędu Miasta, kierowników jednostek organizacyjnych 
      gminy, osoby zarządzające i członków organu zarządzającego gminną osobą prawną oraz 
     osoby wydające z upoważnienia Prezydenta decyzje administracyjne. 
6.  Informacja Przewodniczącego Rady Miasta na temat analizy oświadczeń  majątkowych  
      za 2020 rok złożonych przez Radnych Rady Miasta Żory.  
7.  Informacja Wojewody Śląskiego na temat analizy oświadczeń majątkowych  
      za 2020 rok złożonych przez Przewodniczącego Rady Miasta oraz Prezydenta Miasta.  
8.  Informacja Prezydenta Miasta Żory o stanie realizacji zadań oświatowych przez miasto  
      Żory w roku szkolnym 2020/2021. 
 
9. Rozpatrzenie spraw: 
9.1. Zmian w budżecie miasta Żory na 2021 rok. 
9.2. Zmian w wieloletniej prognozie finansowej miasta Żory na lata 2021-2035. 
9.3. Podatku od nieruchomości. 
9.4. Podatku od środków transportowych.  
9.5. Określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i rehabilitacji społecznej osób 
niepełnosprawnych oraz wysokości środków przekazanych z Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na realizację tych zadań w 2021r.  
9.6. Nadania nowego statutu Miejskiemu Ośrodkowi Kultury w Żorach. 
9.7. Wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z miastem Rybnik dotyczącego powierzenia 
zadania publicznego w zakresie zimowego utrzymania odcinka drogi wojewódzkiej nr 935   
w granicach administracyjnych miasta Żory.  
9.8. Przyjęcia „Programu ograniczenia niskiej emisji dla miasta Żory na lata 2022- 2025”. 
9.9. Przystąpienia do sporządzenia zmiany „Miejscowego planu zagospodarowania 
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przestrzennego miasta Żory” przyjętego Uchwałą nr 244/XIX/16 Rady Miasta Żory z dnia 
02.06.2016r., ze zmianą Uchwałą nr 449/XXXII/21 z dnia 29.07.2021r. dla terenu 
oznaczonego symbolem A7UC1.  
9.10. Rozpatrzenia petycji złożonej w dniu 17.09.2021r.  
9.11. Rozpatrzenia wniosku z dnia 30.08.2021r.  
9.12. Ogłoszenia tekstu jednolitego Uchwały nr 158/XIII/15 Rady Miasta Żory z dnia  
26 listopada 2015 roku w sprawie opłaty targowej. 
 
10.  Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności za okres między sesjami.  
11.  Interpelacje, zapytania do Prezydenta Miasta oraz odpowiedzi na interpelacje  

i zapytania. 
12.  Sprawy różne, wolne wnioski. 
13.  Zamknięcie obrad.  
 
Powyższy porządek obrad został przyjęty jednogłośnie 19 głosami „za”. 
 
Wynik głosowania imiennego został wskazany w załączniku do niniejszego protokołu. 
 
AD. 4. 
Do Protokołu Nr XXXIV/2021 nie wniesiono uwag. 
 
Protokół Nr XXXIV/2021 został przyjęty jednogłośnie 20 głosami „za”. 
 
Wynik głosowania imiennego został wskazany w załączniku do niniejszego protokołu. 
 
AD. 5. 
Pan P. Kosztyła Przewodniczący Rady Miasta – przedstawił informację Prezydenta Miasta 
na temat analizy oświadczeń majątkowych za 2020 rok złożonych przez pracowników Urzędu 
Miasta, kierowników jednostek organizacyjnych gminy, osoby zarządzające i członków 
organu zarządzającego gminną osobą prawną oraz osoby wydające z upoważnienia 
Prezydenta decyzje administracyjne. 
 
AD. 6. 
Pan P. Kosztyła Przewodniczący Rady Miasta – przedstawił informację na temat analizy 
oświadczeń majątkowych za 2020 rok złożonych przez Radnych Rady Miasta Żory.  
 
AD. 7. 
Pan P. Kosztyła Przewodniczący Rady Miasta – przedstawił informację Wojewody Śląskiego 
na temat analizy oświadczeń majątkowych za 2020 rok złożonych przez Przewodniczącego 
Rady Miasta oraz Prezydenta Miasta.  
 
AD. 8. 
Nie wniesiono uwag i pytań do informacji Prezydenta Miasta Żory o stanie realizacji zadań 
oświatowych przez miasto Żory w roku szkolnym 2020/2021. 
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AD. 9.1. 
Pan P. Kosztyła Przewodniczący Rady Miasta – poprosił Panią Grażynę Zdziebło Skarbnika 
Miasta o omówienie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Żory na 2021 rok. 
 
Pani Grażyna Zdziebło Skarbnik Miasta - przedstawiła projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem.  
 
Pan P. Kosztyła Przewodniczący Rady Miasta - poprosił Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii. 
 
Pan P. Huzarewicz – powiedział, że Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu projekt 
uchwały zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie 7 głosami „za”. 
 
Pan Arkadiusz Kuś - powiedział, że Komisja Gospodarki Komunalnej projekt uchwały w Dziale 
900, 700, 757, 852 orz zmiany w Rządowym Funduszu Inwestycji Lokalnych zaopiniowała 
pozytywnie jednogłośnie 9 głosami „za”. 
 
Pani Jolanta Hrycak - powiedziała, że Komisja Kultury, Sportu i Młodzieży projekt uchwały 
w Dziale 921, 926 zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie 8 głosami „za”. 
 
Pan Zbigniew Krówka - powiedział, że Komisja Edukacji projekt uchwały w Dziale 801 
zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie 5 głosami „za”. 
 
Pani Małgorzata Celińska - powiedziała, że Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej i Rodziny 
zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie 5 głosami „za”. 
 
Następnie w związku z brakiem uwag i pytań Pan P. Kosztyła Przewodniczący Rady Miasta 
poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Żory na 
2021 rok. 
 
Uchwała Nr 467/XXXV/21 w sprawie zmian w budżecie miasta Żory na 2021 rok podjęta 
została jednogłośnie 20 głosami „za”. 
 
Wynik głosowania imiennego został wskazany w załączniku do niniejszego protokołu. 
 
AD. 9.2. 
Pan P. Kosztyła Przewodniczący Rady Miasta – poprosił Panią Grażynę Zdziebło Skarbnika 
Miasta o omówienie projektu uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej 
miasta Żory na lata 2021-2035. 
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Pani Grażyna Zdziebło Skarbnik Miasta - przedstawiła projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem.  
 
Pan P. Kosztyła Przewodniczący Rady Miasta - poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii. 
 
Pan P. Huzarewicz – powiedział, że Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu projekt 
uchwały zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie 8 głosami „za”. 
 
Pan A. Kuś - powiedział, że Komisja Gospodarki Komunalnej projekt uchwały zaopiniowała 
pozytywnie jednogłośnie 9 głosami „za”. 
 
Pan Z. Krówka - powiedział, że Komisja Edukacji projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie 
jednogłośnie 5 głosami „za”. 
 
Następnie w związku z brakiem uwag i pytań Pan P. Kosztyła Przewodniczący Rady Miasta 
poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie 
finansowej miasta Żory na lata 2021-2035. 
 
Uchwała Nr 468/XXXV/21 w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej miasta 
Żory na lata 2021-2035 podjęta została jednogłośnie 21 głosami „za”. 
 
Wynik głosowania imiennego został wskazany w załączniku do niniejszego protokołu. 
 
AD. 9.3. 
Pan P. Kosztyła Przewodniczący Rady Miasta – poprosił Pana Waldemara Sochę Prezydenta 
Miasta o omówienie projektu uchwały w sprawie podatku od nieruchomości. 
 
Pan Waldemar Socha Prezydent Miasta - przedstawił projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem.  
 
Pan P. Kosztyła Przewodniczący Rady Miasta - poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii. 
 
Pan P. Huzarewicz – powiedział, że Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu projekt 
uchwały zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie 9 głosami „za”. 
 
Pani Anna Gaszka – powiedziała, że będzie głosowała „przeciwko” podwyższeniu podatków. 
Zwróciła uwagę, że ze względu na aktualną sytuację gospodarczą nie powinno się w tym roku 
zmieniać wysokości podatków.   
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Następnie w związku z brakiem uwag i pytań Pan P. Kosztyła Przewodniczący Rady Miasta 
poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie podatku od nieruchomości. 
 
Uchwała Nr 469/XXXV/21 w sprawie podatku od nieruchomości podjęta została 17 głosami 
„za”, przy 3 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”.  
 
Wynik głosowania imiennego został wskazany w załączniku do niniejszego protokołu. 
 
AD. 9.4. 
Pan P. Kosztyła Przewodniczący Rady Miasta – poprosił Panią Izabelę Gruner Kierownika 
Referatu Podatków, Opłat Lokalnych i Księgowości Podatkowej w Wydziale Finansów i 
Budżetu o omówienie projektu uchwały w sprawie podatku od środków transportowych. 
 
Pani Izabela Gruner Kierownik RPO - przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  
 
Pan P. Kosztyła Przewodniczący Rady Miasta - poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii. 
 
Pan P. Huzarewicz – powiedział, że Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu projekt 
uchwały zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie 9 głosami „za”. 
 
Następnie w związku z brakiem uwag i pytań Pan P. Kosztyła Przewodniczący Rady Miasta 
poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie podatku od środków 
transportowych. 
 
Uchwała Nr 470/XXXV/21 w sprawie podatku od środków transportowych podjęta została 
18 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”.  
 
Wynik głosowania imiennego został wskazany w załączniku do niniejszego protokołu. 
 
AD. 9.5. 
Pan P. Kosztyła Przewodniczący Rady Miasta – poprosił Panią Weronikę Cębrzynę Dyrektora 
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej o omówienie projektu uchwały w sprawie Określenia 
zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i rehabilitacji społecznej osób niepełnosprawnych 
oraz wysokości środków przekazanych z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych na realizację tych zadań w 2021r. 
 
Pani Weronika Cębrzyna Dyrektor MOPS - przedstawiła projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem.  
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Pan P. Kosztyła Przewodniczący Rady Miasta - poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii. 
 
Pani Barbara Fiedor - powiedziała, że Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej i Rodziny 
zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie 5 głosami „za”. 
 
Następnie w związku z brakiem uwag i pytań Pan P. Kosztyła Przewodniczący Rady Miasta 
poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu 
rehabilitacji zawodowej i rehabilitacji społecznej osób niepełnosprawnych oraz wysokości 
środków przekazanych z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 
realizację tych zadań w 2021r. 
 
Uchwała Nr 471/XXXV/21 w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej 
i rehabilitacji społecznej osób niepełnosprawnych oraz wysokości środków przekazanych 
z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na realizację tych zadań 
w 2021r. podjęta została jednogłośnie 21 głosami „za”. 
 
Wynik głosowania imiennego został wskazany w załączniku do niniejszego protokołu. 
 
AD. 9.6. 
Pan P. Kosztyła Przewodniczący Rady Miasta – poprosił Pana Stanisława Ratajczyka 
Dyrektora Miejskiego Ośrodka Kultury o omówienie projektu uchwały w sprawie Nadania 
nowego statutu Miejskiemu Ośrodkowi Kultury w Żorach. 
 
Pan Stanisław Ratajczyk Dyrektor MOK - przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  
Zgłoszono autopoprawki do projektu uchwały: 
- uaktualniono podstawę prawną: „Na podstawie art. 18 ust. 1 i 2 pkt 15 oraz art. 40 ust.2 
pkt. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz.U.2021r., 
poz. 1372) oraz art. 13 ust. 1 i 2 ustawy o organizowaniu i prowadzeniu działalności 
kulturalnej z dnia 25 października 1991r. (t.j. Dz.U. 2020r., poz. 194)”; 
- dodano §3 o treści: „Tracą moc następujące akty prawa miejscowego: załącznik nr 2 do 
Uchwały nr 108/VIII/03 z dnia 26.06.2003 roku w sprawie nadania statutu Miejskiemu 
Ośrodkowi Kultury w Żorach oraz Uchwała nr 306/XXVI/04 z dnia 30.09.2004 roku, Uchwała 
nr 259/XXV/08 z 04.09.2008 roku, Uchwała nr 478/XLIV/10 z dnia 11.02.2010 roku, Uchwała 
nr 378/XXXVI/13 z dnia 27.06.2013 roku, Uchwała nr 384/XXXI/17 z dnia 27.04.2017 roku 
i Uchwała nr 206/XIII/19 z dnia 28.11.2019 roku zmieniające Uchwałę nr 108/VIII/03 w 
sprawie nadania statutu Miejskiemu Ośrodkowi Kultury w Żorach.” 
 
Pan P. Kosztyła Przewodniczący Rady Miasta - poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii. 
 
Pani Jolanta Hrycak - powiedziała, że Komisja Kultury, Sportu i Młodzieży projekt uchwały 
wraz z autopoprawkami zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie 8 głosami „za”. 
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Pan P. Kosztyła Przewodniczący Rady Miasta – przedstawił treść projekt uchwały wraz 
z autopoprawkami Prezydenta Miasta.  
 
Następnie w związku z brakiem uwag i pytań Pan P. Kosztyła Przewodniczący Rady Miasta 
poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie nadania nowego statutu 
Miejskiemu Ośrodkowi Kultury w Żorach. 
 
Uchwała Nr 472/XXXV/21 w sprawie nadania nowego statutu Miejskiemu Ośrodkowi 
Kultury w Żorach podjęta została 20 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się”.  
 
Wynik głosowania imiennego został wskazany w załączniku do niniejszego protokołu. 
 
AD. 9.7. 
Pan P. Kosztyła Przewodniczący Rady Miasta – poprosił Panią Anitę Materzok Naczelnika 
Wydziału Infrastruktury Miejskiej o omówienie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na zawarcie porozumienia z miastem Rybnik dotyczącego powierzenia zadania publicznego 
w zakresie zimowego utrzymania odcinka drogi wojewódzkiej nr 935 w granicach 
administracyjnych miasta Żory. 
 
Pani Anita Materzok Naczelnik Wydziału IMI - przedstawiła projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem.  
 
Pan P. Kosztyła Przewodniczący Rady Miasta - poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii. 
 
Pan A. Kuś - powiedział, że Komisja Gospodarki Komunalnej projekt uchwały zaopiniowała 
pozytywnie jednogłośnie 9 głosami „za”. 
 
Następnie w związku z brakiem uwag i pytań Pan P. Kosztyła Przewodniczący Rady Miasta 
poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
porozumienia z miastem Rybnik dotyczącego powierzenia zadania publicznego w zakresie 
zimowego utrzymania odcinka drogi wojewódzkiej nr 935 w granicach administracyjnych 
miasta Żory. 
 
Uchwała Nr 473/XXXV/21 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z 
miastem Rybnik dotyczącego powierzenia zadania publicznego w zakresie zimowego 
utrzymania odcinka drogi wojewódzkiej nr 935 w granicach administracyjnych miasta Żory 
podjęta została jednogłośnie 21 głosami „za”. 
 
Wynik głosowania imiennego został wskazany w załączniku do niniejszego protokołu. 
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AD. 9.8. 
Pan P. Kosztyła Przewodniczący Rady Miasta – poprosił Panią Monika Niemczyk Kierownika 
Zespołu Zarządzania Energią o omówienie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu 
ograniczenia niskiej emisji dla miasta Żory na lata 2022- 2025”. 
 
Pani Monika Niemczyk Kierownik ZZE – powiedziała, że został przygotowany kolejny 
Program ograniczenia niskiej emisji dla miasta Żory, który pozwoli na ograniczenie niskiej 
emisji oraz pozwoli na udzielanie dotacji. Następnie oddała głos Panu Arkadiuszowi 
Osickiemu.  
 
Pan Arkadiusz Osicki NOWA ENERGIA. Doradcy Energetyczni – w oparciu o prezentację 
multimedialną przedstawił projekt uchwały.  
 
Pan P. Kosztyła Przewodniczący Rady Miasta - poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii. 
 
Pan Krzysztof Mentlik - powiedział, że Komisja Gospodarki Przestrzennej i Ochrony 
Środowiska projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie 8 głosami „za”. Dodał, 
że upływa termin na wymianę kotłów „nieekologicznych”. W przyszłym roku planowana jest 
wymiana 300 kotłów. Zagrożeniem dla realizacji programu jest sytuacja na rynku paliw, a w 
szczególności wzrost cen gazu. Zapytał, czy nie ma obawy przed mniejszą opłacalnością 
wymiany pieców na gazowe? 
 
Pan A. Osicki – powiedział, że przejścia z paliwa węglowego na kocioł gazowy nigdy nie było 
bardziej opłacalne. Zawsze koszty utrzymania kotłów gazowych były wyższe. Podkreślił, że 
jest wysokie prawdopodobieństwo nałożenia dodatkowych opłat za użytkowanie nie 
ekologicznych paliw węglowych spowoduje, że ceny ich będą rosły. Do tej pory ceny gazu 
były na stabilnym poziomie. Aktualnie sytuacja uległa zmianie i ceny gazu na giełdzie 
towarowej z dnia na dzień zmieniają się. W związku z tym ciężko jest stwierdzić jak będą 
dalej kształtowały się ceny. W dalszej kolejności odniósł się do powodów wzrostu cen gazu.  
 
Pan Wojciech Maroszek – zapytał, jakie jest uzasadnienie pozwolenia na wymianę kotła 
węglowego na inny kocioł węglowy? Powiedział, że w projekcie uchwały znajduje się 
informacja mówiąca o możliwości dofinansowania do 40% kosztów kwalifikowanych, nie 
więcej jednak niż 4 000 zł, w przypadku wymiany starego źródła ciepła zasilanego paliwem 
stałym na nowe źródło zasilane paliwem stałym. 
 
Pani M. Niemczyk Kierownik ZZE – powiedziała, że paliwem stałym jest również tzw. 
„biomasa”. Dotyczy to rejonów, w których nie ma możliwości podłączenia się do sieci 
gazowej. W przypadku, kiedy sieć nie jest rozbudowana istnieje możliwość podłączenia i 
zamontowania kotła na tzw. „biomasę”. 
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Pan W. Maroszek – zapytał, czy kocioł węglowy nie jest kotłem zasilanym paliwem stałym?  
 
Pani M. Niemczyk Kierownik ZZE – powiedziała, że tak. Natomiast kwestie te zostaną 
doprecyzowane w regulaminie i w przypadku braku możliwości podłączenia do sieci jest 
możliwość podłączenia do biomasy.  
 
Pan W. Maroszek – powiedział, że podstawowym warunkiem udziału w Programie jest 
likwidacja istniejącego kotła węglowego lub pieców ceramicznych. Natomiast w montażu 
finansowym pojawiła się jedna z opcji dotycząca uzyskania dofinansowania w przypadku 
wymiany starego źródła ciepła zasilanego gazem. Zapytał, czy nie jest to sprzeczne? 
 
Pani M. Niemczyk Kierownik ZZE – powiedziała, że nie. Jest taka możliwość w sytuacji, kiedy 
piec jest ponad dziesięcioletni. W tym roku to dofinansowanie pozostaje, natomiast 
rozważana jest jego likwidacja w roku następnym.   
 
Pan W. Maroszek – zwrócił uwagę, że w Programie są nieścisłości.  
 
Następnie w związku z brakiem uwag i pytań Pan P. Kosztyła Przewodniczący Rady Miasta 
poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu 
ograniczenia niskiej emisji dla miasta Żory na lata 2022- 2025”. 
 
Uchwała Nr 474/XXXV/21 w sprawie przyjęcia „Programu ograniczenia niskiej emisji dla 
miasta Żory na lata 2022- 2025” podjęta została jednogłośnie 21 głosami „za”. 
 
Wynik głosowania imiennego został wskazany w załączniku do niniejszego protokołu. 
 
AD. 9.9. 
Pan P. Kosztyła Przewodniczący Rady Miasta – poprosił Pan Waldemara Sochę Prezydenta 
Miasta o omówienie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
„Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Żory” przyjętego Uchwałą nr 
244/XIX/16 Rady Miasta Żory z dnia 02.06.2016r., ze zmianą Uchwałą nr 449/XXXII/21 z dnia 
29.07.2021r. dla terenu oznaczonego symbolem A7UC1. 
 
Pan Waldemar Socha Prezydent Miasta - przedstawił projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem.  
 
Pan P. Kosztyła Przewodniczący Rady Miasta - poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii. 
 
Pan K. Mentlik - powiedział, że Komisja Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska 
projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie 8 głosami „za”.  
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Następnie w związku z brakiem uwag i pytań Pan P. Kosztyła Przewodniczący Rady Miasta 
poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie Przystąpienia do sporządzenia 
zmiany „Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Żory” przyjętego 
Uchwałą nr 244/XIX/16 Rady Miasta Żory z dnia 02.06.2016r., ze zmianą Uchwałą nr 
449/XXXII/21 z dnia 29.07.2021r. dla terenu oznaczonego symbolem A7UC1. 
 
Uchwała Nr 475/XXXV/21 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany „Miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego miasta Żory” przyjętego Uchwałą nr 244/XIX/16 
Rady Miasta Żory z dnia 02.06.2016r., ze zmianą Uchwałą nr 449/XXXII/21 z dnia 
29.07.2021r. dla terenu oznaczonego symbolem A7UC1 podjęta została jednogłośnie 
21 głosami „za”. 
 
Wynik głosowania imiennego został wskazany w załączniku do niniejszego protokołu. 
 
AD. 9.10. 
Pan P. Kosztyła Przewodniczący Rady Miasta – poprosił Pana Andrzeja Lisa 
Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o omówienie projektu uchwały 
w sprawie Rozpatrzenia petycji złożonej w dniu 17.09.2021r. 
 
Pan Andrzej Lis Przewodniczący KSWiP - przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
Powiedział, że do Rady Miasta w dniu 17.09.2021 r. wpłynęła petycja w sprawie odczytania 
publicznego na najbliższej sesji oraz podjęcie przez Radę Miasta uchwały o treści 
zaproponowanej w petycji. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 4 głosami „za” 
zarekomendowała Radzie Miasta Żory nieuwzględnienie przedmiotowej petycji. 
 
Następnie w związku z brakiem uwag i pytań Pan P. Kosztyła Przewodniczący Rady Miasta 
poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie Rozpatrzenia petycji złożonej 
w dniu 17.09.2021r. 
 
Uchwała Nr 476/XXXV/21 w sprawie rozpatrzenia petycji złożonej w dniu 17.09.2021r. 
podjęta została jednogłośnie 21 głosami „za”. 
 
Wynik głosowania imiennego został wskazany w załączniku do niniejszego protokołu. 
 
AD. 9.11. 
Pan P. Kosztyła Przewodniczący Rady Miasta – poprosił Pana Andrzeja Lisa 
Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o omówienie projektu uchwały 
w sprawie rozpatrzenia wniosku z dnia 30.08.2021r.  
 
Pan Andrzej Lis Przewodniczący KSWiP - przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
Powiedział, że do Rady Miasta w dniu 30.08.2021 r. wpłynął wniosek dotyczący kwestii 
związanych z Zespołem – Szkolno Przedszkolnym nr 1. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 



11 
 

uznała wniosek w części dotyczącej budowy ekranów dźwiękochłonnych oddzielających plac 
zabaw od terenów mieszkalnych objęcie monitoringiem miejskim terenu boiska szkolnego i 
placu zabaw przy Zespole Szkolno – Przedszkolnym nr 1 w Żorach za zasługujący na 
uwzględnienie. 
 
Następnie w związku z brakiem uwag i pytań Pan P. Kosztyła Przewodniczący Rady Miasta 
poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku z dnia 
30.08.2021r.  
 
Uchwała Nr 477/XXXV/21 w sprawie rozpatrzenia wniosku z dnia 30.08.2021r.  
podjęta została 20 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się”.  
 
Wynik głosowania imiennego został wskazany w załączniku do niniejszego protokołu. 
 
AD. 9.12. 
Pan P. Kosztyła Przewodniczący Rady Miasta – omówił projekt uchwały w sprawie 
ogłoszenia tekstu jednolitego Uchwały nr 158/XIII/15 Rady Miasta Żory z dnia  
26 listopada 2015 roku w sprawie opłaty targowej. 
 
Następnie w związku z brakiem uwag i pytań Pan P. Kosztyła Przewodniczący Rady Miasta 
poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego 
Uchwały nr 158/XIII/15 Rady Miasta Żory z dnia 26 listopada 2015 roku w sprawie opłaty 
targowej. 
 
Uchwała Nr 477/XXXV/21 w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Uchwały nr 158/XIII/15 
Rady Miasta Żory z dnia 26 listopada 2015 roku w sprawie opłaty targowej podjęta została 
jednogłośnie 21 głosami „za”. 
 
Wynik głosowania imiennego został wskazany w załączniku do niniejszego protokołu. 
 
AD.10. 
Pan K. Mentlik – odniósł się do punktu 3. Sprawozdania Prezydenta Miasta dotyczącego 
wzięcia udziału w negocjacjach dotyczących zawarcia umowy pomiędzy Międzygminnym 
Związkiem Komunikacyjnym w Jastrzębiu-Zdroju a firmą zewnętrzną na przygotowanie 
wniosku o dofinansowanie z programu „Zielony Transport Publiczny” w celu zakupu 
zeroemisyjnego taboru do obsługi linii Bezpłatnej Komunikacji Miejskiej w Żorach. Poprosił o 
przedstawienie informacji w tym temacie. 
 
Pan W. Socha Prezydent Miasta – powiedział, że został ogłoszony konkurs przez Narodowy 
Fundusz Ochrony Środowiska na działania w zakresie zielonego transportu publicznego. Na 
terenie miasta chcą wprowadzić zeroemisyjne autobusy elektryczne lub na paliwo 
wodorowe. Organizatorem transportu na terenie miasta jest MZK w Jastrzębiu-Zdroju, który 
musi przygotować wniosek. Natomiast miasto będzie płatnikiem kładu własnego.   
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AD.11. 
Nie złożono interpelacji i zapytań do Prezydenta Miasta. 
 
AD.12. 
Pan Jerzy Marciniak – odniósł się do oświetlenia chodnika na osiedlu Sikorskiego w okolicach 
hipermarketu Kaufland. Zapytał, z jakiego powodu zostało zlikwidowane oświetlenie w tym 
miejscu? W dalszej kolejności poruszył temat Klubu Wisus i zwrócił uwagę na stan 
sanitariatów w budynku. Zapytał, o możliwość remontu placówki? Następnie powiedział 
w budżecie na 2019 rok zaplanowane były środki na budowę zaplecza na boisku do 
baseballa. Przetarg na inwestycję był unieważniony, że względu na wyższe koszty niż zostały 
na ten cel przeznaczone środki w budżecie. 
 
Pan S. Ratajczyk Dyrektor MOK – powiedział, że toalety w Klubie Wisus wymagają remontu, 
którego szacunkowy koszt to 100.000,00 zł. Dodał, że będzie wnioskował do budżetu na 
kolejny rok o przyznanie dotacji celowej na remont łazienek.   
 
Pan W. Socha Prezydent Miasta – odniósł się do oświetlenia na osiedlu Sikorskiego 
i powiedział, że część lamp znajdowała się na terenie nie będący własnością gminy. Zwrócił 
uwagę, że w tygodniu teren jest oświetlony przez lampy znajdujące się przy hipermarkecie 
Kaufland. Dodał, że jeżeli teren nie jest oświetlony w niedzielę, to zostanie wymieniona 
oprawa w rampie. W kwestii boiska baseballowego powiedział, że pojawiła się koncepcja 
budowy ośrodka baseballowego. 
 
Pan Zbigniew Krówka – zapytał, o termin otwarcia Dworca PKP? Następnie odniósł się do 
oświetlenia na Trakcie Piastowskim.   
 
Pan W. Socha Prezydent Miasta – powiedział, że zakończyły się prace budowlane w budynku 
i aktualnie jest etap wyposażania budynku. Dworzec w listopadzie zostanie udostępniony 
podróżnym.  
 
Pan Kamil Owczarek – odniósł się do dofinansowania otrzymanego w ramach Nowego Ładu 
w kwocie 33.000.000,00 z ł. Zapytał, czy zadnia będą realizowane w przyszłym roku?  
 
Pan W. Socha Prezydent Miasta – powiedział, że celem jest wykorzystać środki w przyszłym 
roku. Projekt na kwotę 5.000.000,00 zł obejmuje wykonanie nakładek na najbardziej 
zniszczonych drogach, drugi projekt dotyczy budowy nowych dróg.  
 
Pan P. Kosztyła Przewodniczący Rady Miasta – powiedział, że Wojewoda Śląski unieważnił 
uchwałę 453/XXXIII/21 RADY MIASTA ŻORY z dnia 02.09.2021r. w sprawie: przyjęcia zasad 
wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miejskiej Żory. 
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AD.13. 
Pan P. Kosztyła Przewodniczący Rady Miasta wobec braku dalszych głosów  w dyskusji i 
wyczerpania porządku obrad zamknął XXXV sesję Rady Miasta dziękując wszystkim za 
przybycie. 
 
Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 
 
 
Protokół sporządziła 
Samodzielny referent BRM 
 
Aleksandra Macionczyk          
        Przewodniczący Rady Miasta 

Piotr Kosztyła 
 
 
 


